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    ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 1 

пленарного засідання 

 

Шістнадцята (позачергова) сесія                                                          07.02.2018р. 

7 скликання                                                                                             м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

          Всього обрано депутатів – 35. 

 

У роботі пленарного засідання 16 сесії взяли участь 29 депутатів (список 

додається).  

       

      Головує   на   пленарному засіданні 16 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

      У роботі пленарного засідання 16 (позачергової) сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Микитюк С.М., депутати обласної ради Павлюк Р.В. та 

Собко Т.Д., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

селищний, сільські голови, сільські голови та представники об’єднаних 

територіальних громад району, представники громадськості, працівники 

виконавчого апарату районної ради, представники засобів масової інформації 

(список додається). 

 

     Голова  районної  ради С.Г. Крутій оголосив хвилину мовчання для 

вшанування пам’яті загиблих на Майдані, усіх воїнів та волонтерів, що загинули 

захищаючи народ України та незалежність і територіальну цілісність держави. 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

      Голова районної ради запропонував (відповідно до пропозицій депутатських 

фракцій) обрати лічильну комісію  пленарного засідання 16 сесії у складі трьох 

депутатів відповідно до Регламенту роботи районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 16 (позачергової) 

сесії у складі трьох депутатів: 

1. Стаха Василя Миколайовича. 

2. Станіславова Олександра Володимровича. 

3. Томілкіну Валентину Петрівну. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 
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Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О.,Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Парфентієва Т.М.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи.  

Голова районної ради проінформував, що відповідно до регламенту 

лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а після його завершення візує  

протокол поіменного голосування, а також повідомив про те, що відповідно до 

Регламенту функції секретаріату сесії,  ведення протоколу, вирішення інших 

питань у період засідання  здійснює виконавчий апарат районної ради та 

відповідно до статті 73 Регламенту районної ради пленарне засідання фіксується 

на диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники виконавчого апарату районної 

ради.  

Звернувся до депутатів про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

депутати мають повідомити про це відповідно до законів України «Про 

запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 16 (позачергоовї) сесії 

районної ради.  

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

Повідомив, що позачергова сесія скликана на пропозицію 13 депутатів 

районної ради. Скликання сесії та порядок денний погоджено президією 

районної ради та рекомендовано постійної комісії з питань законності, 

правопорядку і прав людини, депутатської етики, забезпечення діяльності 

депутатів та місцевого самоврядування. 

Зазначив, що 30 січня на його ім’я, як голови районної ради, надійшло 

звернення-пропозиція за підписом 13 депутатів Житомирської районної ради 7 

скликання з пропозицією відповідно до п.7 ст. 46, п. 3 ст. 56 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» про скликання сесії Житомирської 

районної ради 7 скликання та включення до її порядку денного питання: 

- Про дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради Білецького Олега Миколайовича (без припинення 

повноважень депутата районної ради). 

        Відповідно до вимог Регламенту районної ради депутатами також подано 

відповідний проект рішення з даного питання та пояснювальна записка. 

     Колективне звернення депутатів, проект рішення та пояснювальна записка 31 

січня направлені усім депутатам районної ради електронною поштою. Проект 

рішення та пояснювальна записка оприлюднені на офіційному веб-сайті 

районної ради. 
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       Відповідно до частини 3 ст. 56 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» та  ст. 134 Регламенту районної ради 7 скликання 

повноваження заступника голови районної ради можуть бути достроково 

припинені без припинення повноважень депутата ради за рішенням районної 

ради, що приймається шляхом таємного голосування. Питання про дострокове 

припинення його повноважень може бути внесено на розгляд відповідної ради на 

вимогу не менш як третини депутатів від загального складу ради або голови 

ради.  

         Відповідно Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» сесія 

районної ради скликається головою районної ради у міру необхідності, але не 

менше одного разу на квартал. Відповідно до пункту 7 статті 46  цього закону 

сесія районної ради  повинна бути також скликана за пропозицією не менш як 

однієї третини депутатів від загального складу ради.  

       У разі якщо у двотижневий строк сесія не скликається на вимогу сесія може 

бути скликана депутатами відповідної ради, які становлять не менш як одну 

третину складу ради, або постійною комісією ради. 

      Загальний склад районної ради становить 36 депутатів. Пропозиція щодо 

скликання сесії надійшла за підписами 13 депутатів, що складають більше однієї 

третини від загального складу ради. 

      Відповідно до пункту 1 частини 1 статті 43 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» питання звільнення заступника голови ради 

вирішується виключно на пленарних засіданнях ради. 

Проінформував, що проекти рішень розглянуті постійною  комісією з 

питань законності, правопорядку і прав людини, депутатської етики,  

забезпечення діяльності депутатів та місцевого самоврядування та президією 

районної ради. 

           Пропозиції та зауваження враховано.  

ВИСТУПИЛИ: Журавель Г.М., депутат районної ради, вніс пропозицію 

доповнити порядок денний питанням «Про надання погодження на припинення  

права користування земельною ділянкою». Зазначив, що Левківська сільська рада 

планує допомогти з будівництвом спортивного майданчика на  земельній ділянці, 

яка перебуває у постійному користуванні Левківської загальноосвітньої школи І-

ІІІ ступенів та знаходиться у спільній власності територіальних громад  сіл, 

селищ Житомирського району, а тому необхідно її вилучити та передати сільській 

раді. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи це питання 

розглядалось на постійній комісії. 

Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що не розглядалось та 

вноситься лише зараз на пленарному засіданні.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити  наступний порядок денний пленарного засідання 16 

(позачергової) сесії: 

1. Про Звернення представника Української Православної Церкви Київського 

патріархату Вінницької Єпархії Свято-Феодорівського Чоловічого монастиря 

Бакрева Дмитра Васильовича про надання погодження щодо добровільних 

пожертв від громадян сіл та селищ Житомирського району на завершення 

будівництва монастиря, монастирських келій та приміщень для надання 
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допомоги нужденним, бездомним, дітям-сиротам, інвалідам, які потребують 

постійного догляду та довготривалого лікування. 

                 Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

 

2. Про кількісний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

 

3. Про персональний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

 

4. Про дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 

припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

 

5. Про надання погодження на припинення  права користування земельною 

ділянкою. 

    Інформує: Журавель Геннадій Миколайович –депутат районної ради. 

 

6. Різне. 

 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., Медведюк 

О.В., Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О.,Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Порядок денний затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  16 (позачрегової) 

сесії. 

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, заявив про 

наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді 2, 3 та 4 питань порядку 

денного, оскільки вони стосуються безпосердньо його. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 16 

(позачергової) сесії районної ради: з питання порядку денного щодо 
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дострокового припинення повноважень заступника голови ради – за часом та 

процедурою, визначеними лічильною комісією; з інших питань – до 10 хвилин; 

для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок -  до 5 хвилин; перерви 

у роботі пленарного засідання робити через кожні дві години роботи на 20 

хвилин, а також для підготовки роботи лічильною комісією, інші перерви 

проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  позафракційних депутатів; 

після розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для внесення 

пропозицій, зауважень та оголошень. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., Медведюк 

О.В., Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О.,Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Порядок денний затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,  проінформував, що 

відповідно до статті 70 Регламенту районної ради та статті 59 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» рішення вважається прийнятим, якщо 

за нього проголосувала більшість від загального складу ради, а проект рішення 

або пропозиція, які не отримали необхідної кількості голосів на підтримку, 

вважається відхиленим і таке відхилення пропозиції чи проекту рішення 

оформляється протокольним рішенням. 

  

1. СЛУХАЛИ: Про Звернення представника Української Православної Церкви 

Київського патріархату Вінницької Єпархії Свято-Феодорівського Чоловічого 

монастиря Бакрева Дмитра Васильовича про надання погодження щодо 

добровільних пожертв від громадян сіл та селищ Житомирського району на 

завершення будівництва монастиря, монастирських келій та приміщень для 

надання допомоги нужденним, бездомним, дітям-сиротам, інвалідам, які 

потребують постійного догляду та довготривалого лікування. 

                 Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 Повідомив, що це питання розглядалось на постійній комісії з питань 

законності, правопорядку і прав людини, депутатьскої етики. Забезпечення 

діляьності депутатів та місцевого самоврядування та президії районної ради, які 

підтримали його та рекомендували внести на розгляд сесії.  Сказав, що зазначена 

у зверненні та рішенні людина має дозвіл від церковних органів до 01 березня 

проводити збір благодійних коштів. Сказав, що текст звернення, текст доручення 

на ім’я Бакрева Дмитра Васильовича, а також копії погоджень, надані іншими 

районними радами,  депутатам роздано. 
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ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М.,депутат районної ради, повідомила, що на такі 

дії має бути благословення Вінницького патріарха, а там є благословіння тільки 

настоятеля монастиря. Окрім того, зазначила що має бути дозвіл від патріарха 

нашої території: або Никодима, або Паїсія, тому що Московський патріархат 

зараз теж називається Київським – «це дуже важливе питання, адже вони не 

приходять на іншу територію навіть відспівувати померлих та проводити інші 

церковні обряди». Наголосила на тому, що дане питання потрібно добре 

вивчити. 

    Котвицький С.В., депутат районної ради, повідомив, що він не бачить 

проекту рішення з даного питання, і у самому питанні немає кому ми надаєм 

дозвіл і на якій території. 

      Нижник В.Т., депутат районної ради, який вніс пропозицію поставити дане 

питання на голосування (згідно порядку денного). 
        Результати голосуваня за те, щоб  не заперечувати представнику 

Української Православної Церкви Київського патріархату Вінницької Єпархії 

Свято-Феодорівського Чоловічого монастиря Бакреву Дмитру Васильовичу 

щодо добровільних пожертв від громадян сіл та селищ Житомирського району 

на завершення будівництва монастиря, монастирських келій та приміщень для 

надання першочергової допомоги нужденним, бездомним, дітям-сиротам, 

інвалідам, які потребують постійного догляду та довготривалого лікування: 

«За» - 14 (Голік Т.І., Гречко А.К., Давидов А.В., Загладько В.М., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Нижник В.Т.,  

                  Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  

                  Уницький С.О.) 

«Проти» - 3 (Журавель Г.М., Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М.) 

«Утримались» - 11 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Гребенюк О.П., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Котвицький С.В., Медведюк О.В., 

Назарчук А.Л., Приставський М.М., Фещук Л.П.,  

                                  Якімець А.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

 Результати поіменного голосування додаються. 

       У протоколі результатів поіменного голосування депутат Рожко В.О.  

зазначений у позиції «За» (підтримка звернення) – після голосування депутатом 

Рожком В.О. подано письмову заяву про відкликання свого голосу за дану 

пропозицію (заява додається). 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято, пропозиція 

відхилена. 

 

      У період розгляду попереднього питання порядку денного  до зали засідань 

зайшли громадяни із плакатами та розмістилися біля правої та лівої сторін 

президії. 
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2. СЛУХАЛИ: Про кількісний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради  

Повідомив, що відповідно до статті 44 Регламенту районної ради для 

проведення таємного голосування і встановлення його результатів з числа 

депутатів відкритим голосуванням обирається  лічильна комісія у кількості, що 

визначається радою. Проінформував, що президією районної ради було 

рекомендовано обрати лічильну комісію для проведення таємного голосування у 

кількості 5 депутатів. Запитав чи будуть інші проопзиції. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію для проведення таємного голосування 

та встановлення його результатів у кількості 5 членів. 

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 27 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Котвицький С.В., Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М.,  

                  Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., , Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

                  Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

                  Фещук Л.П., Якімець А.В.).           

 «Проти» - 1  (Приставський М.М.) 

«Утримались» - 1 (Медведюк О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про персональний склад лічильної комісії для проведення 

таємного голосування. 

                                  Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Повідомив, що за рекомендацією Президії районної ради представниками 5 

депутатських фракцій у районній раді внесено наступні пропозиції до складу 

лічильної комісії для таємного голосування та встановлення його результатів:  

 від Політичної партії «Блок Петра Порошенка «Солідарність» - 

Карчевський Руслан Анатолійович; 

 від Всеукраїнського об’єднання «Батьківщина» - Медведюк Олександр 

Володимирович; 

 від Всеукраїнського об’єднання «Свобода»-  Рожко Віталій 

Олександрович; 

 від Всеукраїнської Чорнобильської Народної партії «За добробут та 

соціальний захист народу» - Козел Василь Васильович; 

 від  Радикальної Партії Олега Ляшка – Мусійчук Роман Миколайович. 

      Запитав чи будуть доповнення, інші пропозиці 

ВИСТУПИЛИ: Карчевський Р.А., депутат районної ради, відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та ст. 59 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районном ради та є депутатом районної 

ради. 
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 Козел В.В. депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

 Рожко В. О. депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

 Мусійчук Р. М. депутат районної ради, повідомив, відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та ст. 59 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районної ради та є депутатом районної 

ради. 

 Медведюк О.В. депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати персональний склад лічильної комісії для таємного 

голосування та встановлення його результатів у складі п’яти депутатів: 

1. Карчевський Р.А. 

2. Медведюк О.В. 

3. Рожко В.О. 

4. Козел В.В. 

5. Мусійчук Р.М.  

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 26 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Котвицький С.В., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П.,  

                  Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  

                  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.,  

                  Якімець А.В.). 

«Проти» - 1  (Приставський М.М.) 

«Утримались» - 2 (Білецький О.М., Медведюк О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 

припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади. 
ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що з метою 

проведення лічильною комісією організаційно-технічних заходів для підготовки 

таємного голосування, обрання голови, заступника голови та секретаря лічильної 

комісії, підготовки бюлетенів та скриньки для голосування оголошується 

перерва на 20 хвилин. 
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          Оголошено перерву. 

 

Лічильною комісією у Малому залі засідань проведено перше 

організаційне засідання, на якому обрано голову, заступника голови та 

секретаря лічильної комісії. 

 

Після перерви. 

 

СЛУХАЛИ: Козела В.В., голову лічильної комісії про проведення 

організаційного засідання комісії, на якому  головою комісії обрано Козела В.В., 

заступником голови комісії Карчевського Р.А. та секретарем комісії Рожка В.О. 

      Головуючий запитав чи будуть запитання, зауваження, заперечення щодо 

протоколу та роботи комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити протокол №1 засідання лічильної комісії (додається). 

«За» - 25 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Котвицький С.В., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П.,  

                  Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,Станіславов О.В.,  

                  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Білецький О.М., Приставський М.М., Медведюк О.В., 

Якімець А.В.). 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Козела В.В., голову лічильної комісії, який оголосив протокол №2 

засідання лічильної комісії та надав роз'яснення щодо часу, місця та  порядку 

проведення таємного голосування з питання порядку денного «про дострокове 

припинення повноважень заступника голови Житомирської районної ради 7 

скликання Білецького Олега Миколайовича (без припинення повноважень 

депутата районної ради) та звільнення його із займаної посади». 

      Головуючий запитав чи будуть запитання, зауваження, заперечення щодо 

протоколу та роботи комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити протокол №2 лічильної комісії (додається). 

«За» - 28 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Котвицький С.В., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П.,  

                  Михайлов А.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Приставський М.М., Парфентієва Т.М., , Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О.,Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.,  

                  Уницький С.О., Фещук Л.П.,  Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Білецький О.М.). 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 
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Головуючим запропоновано бажаючим виступити записатися на виступ та 

повідомлено що відповідно до затвердженого регламенту тривалість кожного 

виступу становить 3 хвилини.  

 Проводиться запис на виступ. 

      Районна рада приступила до обговорення питання порядку денного. 

ВИСТУПИЛИ:  Лепетан Л.І., представник ГО «Ліщина» с.Ліщин, зазначила, що 

наближається річниця подій на Майдані, і що нинішня влада, як і минула, не дає 

захищати  людей і так само знімає їх з посад. Запитала  у депутатського корпусу в 

яку країну вони збрираються тікати та чи являється  розгляд даного питання 

помстою за аптеку або ж за перевізника, якому було перекрито дорогу через 

підняття цін на проїзд. Повідомила, що вони бачать як Білецький О.М. 

відпрацьовує свою заробіну плату, а от щодо Крутія С.Г. та Микитюка С.М. не 

видно. Звернулась до депутата районної ради Загладька В.М.  з запитанням чи це 

помста Білецькому О.М. за те, що він змусив його (Загладька В.М.) 

відремонтувати «халтуру» по дитячому садочку в с. Ліщин, яку він зробив.  

Запитала у депутата Станіславова О.В. чи є у нього якість претензії до Білецького 

О.М., оскільки його підпис теж стоїть на зверненні. 

  Малиновська Г.А., жителька с.Сонячне, повідомила, що вони обирали 

депутатів і бачили їх тільки на виборах, а Білецького О.М. постійно, оскільки він 

їм завжди допомагає. 

Галицький Г.І., депутат Оліївської сільської ради, житель с.Довжик, 

повідомив, що будучи співголовою громадської організації, тоді, за часів 

Януковича В.Ф.,  коли вирізали ліс у с. Довжик і попередній голова районної 

державної адміністрації знав, що відбувається, ним (Галицьким Г.І.) проводились 

масові зібрання,  на які приїжджали представнки всіх центральних телеканалів, 

але нікого з депутатів не було, був лише Білецький О.М., з яким він тоді і 

познайомився.  Зазначив  про допомогу та ініціативу Білецького О.М. при 

проведенні  пошукових робіт в урочищі Петрівське, де були масові захоронення 

людей, а також сказав, що за сприяння Білецького О.М. були виділенні грошові 

кошти на ці роботи та це питання наразі розглядається Кабінетом Міністрів 

України, щоб утворити на тому місці меморіально-історичний комплекс. 

Повідомив, що  жоден із депутатів не приходив на засідання новоутвореної 

Оліївської ОТГ, окрім Білецького О.М., щоб надати якусь допомогу новобраним 

депутатам. 

 Білецький О.М., заступник голови районної ради, відповів, що в Оліївській 

ОТГ були окрім нього ще декілька депутатів, в т.ч. і  Парфентієва Т.М., яка 

підтримувала депутатів. 

Парфентієва Т.М., запитала, що зробила Оліївська сільська рада, щоб на її 

територію зайшов інвестор, який сьогодні наповнює їх бюджет. 

Татуревич В.М., представник союзу Чорнобильців, зазначив, що знає хто 

такий перевізник Савіцький А.А., оскільки вів з ним переписку про пільговий 

проїзд, був на прийомі у Гундича І.П., який обіцяв йому вирішити питання 

пільгових місць в автобусах, проте 2 місяці чекав відповідь та отримав просту 

відписку. Сказав, що до депутатів районної ради не звертався, але звертався до 

Білецького О.М., який завжди надавав консультацію та  підтримку і попросив не 

знімати його із займаної посади. 
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Вербилюк Ю.Ф., депутат Станишівської ОТГ, зазначив, що він (Вербилюк 

Ю.Ф.) народився в Житомирському районі, був депутатом районної ради двох 

скликань, зараз він депутат Станишівської ОТГ, входив до складу комісії по 

вирішенню питань, пов’язаних з перевізником Савіцьким А.А., який обслуговує 

не лише територію Станишівської ОТГ, а і по всьому Житомирському районі, і 

скрізь є проблеми, але жодного депутата районної ради ніхто не бачив, який би 

говорив з людьми.  Сказав, що багато років разом з депутатами районної ради 

захищали аптеку №118, зазначив, що він є підприємцем більше 30 років, та 

звернувся до Микитюка С.М., голови райдержадміністарції, з приводу того, що 

він має написати заяву привселюдно і піти, та сказав, що це збагачення таким 

чином його дружини за таку смішну ціну. А також охаректеризував ситуацію з 

перевезеннями в районі, яка склалась через підвищення тарифів. Звинуватив 

депутатів в «обкраданні» дитячих садочків, шкіл, дітей. 

Крутій С.Г., голова районної ради, запитав чи відповідає Вербилюк Ю.Ф. за 

свої слова і попросив назвати депутатів, які «обкрадають» садочки. 

Проноза О., координатор ВГО  «Інститут Республіка», повідомив, що на 

підтримку Білецького О.М. прийшло багато людей. Сказав, що коли вони 

збирались проти «маршрутчиків» ніхто не прийшов - прийшов наш депутат, 

«підписи зібрав, звернення навіть не заніс – нас кинули», а Білецький О.М. -  

хворий стояв і дві години з людьми спілкувався, а потім допоміг із зустріччю з 

губернатором: результат - проїзд знизили на 1 грн. Зазначив, що Білецький О.М., 

один із справжніх депутатів, які «стоять за людей». 

Шум у залі. 

Козел В.В., депутат райнної ради, запитав о котрій годині був Білецький 

О.М. на цьому заході. 

Проноза О., координатор ВГО  «Інститут Республіка», відповів що о 9,00 чи 

10,00 – і це був вихідний день. 

Козел В.В., депутат райнної ради, зазначив, що це робочий час, і всі 

депутати працюють на роботах, а робота депутата здійснюється на громадських 

засадах. 

Величук Г.В., жителька с.Ліщин, повідомила, що її родина переїхала жити із 

міста в село, і зіткнулася із рядом проблем, які є в селі: по-перше це екологія: 

окремі громадяни хотіли встановлювати бочки для випалювання деревного 

вугілля - Білецький О.М. приїхав і допоміг вирішити це питання, став на захист 

людей; по-друге, він завжди надасть безкоштовні юричні послуги. Зазначила, що 

кількість людей, яка прийшла на його підтримку – це невелика кількість, але в 

кожного з них є мати-пенсіонерка, яка не могла сьогодні приїхати, чоловіки, які 

на роботі. Попросила дати 3 хвилини хоча б одному з тих депутатів, які 

підписались у зверненні, щоб дали чітке пояснення і їй і людям, які сьогодні 

зібралися, причини недовіри йому (Білецькому О.М.). 

Лебіхівський Й.О., сказав, що, можливо, Білецький О.М., десь у чомусь не 

правий, проте допомагав вирішувати багато питань – «якщо є час займатися 

«перестановкою людей», то можливо варто потрати цей час на щось  інше, якщо 

він не правий – скажіть йому про це», - зазначив виступаючий. 

Колоздінський В., голова ГО «Блок патріотичних сил», повідомив, що вони 

зараз їздять по селам, активують людей, створюють громадянське суспільство і в 

процесі контакту з людьми в селищних та сільских радах знаходять активістів, 
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щоб стоврювати, громадські, козацькі, «атошні», освітянські та інші організації, 

які беруть на себе відповідальність. Висловив свою думку з приводу діяльності 

Станишівського сільського голови  Матвійчука Ю.В. (зауважив, що сільською 

радою нераціонально використовуються бюджетні кошти, не розроблено план 

розвитку сільської ради і села) та з приводу діяльності голови 

райдержадміністрації Микитюка С.М. («продав приміщення своїй дружині», - 

висловився виступаючий). Сказав,   що по Вертокиївському сільському голові, яка 

«вкрала бюджетні гроші», відкрито кримінальну справу, але, за словами 

виступаючого: «прокурор відповів, що вкрала невеликі гроші і вже повернула їх». 

Звернувся до депутатів із закликом працювати у руслі часу, сказав про існування 

корупції та наголосив на тому, що Україні будувалася протягом століть. 

Крутій С.Г., голова районної ради, запитав у Колодзінського В., скільки 

разів, починаючи з 2014 року,  він був на передовій. 

Колоздінський В., голова ГО «Блок патріотичних сил», відповів, що не 

відповідатиме на це питання і потім поговорить з головою районної ради. 

Джигірей В., помічник народного депутата Развадовського В.Й., зазначив, 

що Колоздінський В. сьогодні говорить про Аптеку №118, а сам у Чуднові, коли 

була схожа ситуація, захищав інтереси людини, яка теж сказала, що завищена 

була оцінка, і тоді він не був на стороні людей, не захищав їх інтереси. 

У залі шум та словесні перепалки. 

Колодзінський В., голова ГО «Блок патріотичних сил», наголосив на тому, 

що потрібно започаткувати правила та не порушувати їх. Сказав, що 

переслідування Білецького О.М. іде  за його громадську діяльність. «Перевізник із 

Ліщина сказав, що знищить його (Білецького О.М.) за те, що той піднімає питання 

про зниження тарифів»,  - зазначив виступаючий. 

Мусійчук Р.М., депутат районної ради, повідомив, що, слухаючи всі ці 

дебати, виходить ніхто із 35 депутатів нічого не робить-один лише Білецький 

О.М. Зазначив, що він теж голосував проти продажу приміщення аптеки, і не він 

один. Сказав, що всі 35 депутатів десь, щось роблять в міру того, як до них 

звертаються. Що ж стосується перевізників, то, зазначив, що у кожній раді є 

людина, яка комунікує з депутатами: у міській раді –це секретар, а у районній раді 

– це заступник, і якщо до нього звернулися люди – то він повинен був звернутись 

до депутатів: і він, і  кожен із 35 депутатів так само міг піти до губернатора і 

допомогти у вирішенні питання. Наголосив на тому, що Білецький О.М. 

залишається депутатом - чи буде він заступником, чи не буде: функцій депутата 

від нього не заберуть. Зазначив, що не буде голосувати за його зняття. 

Колодзінський В., голова ГО «Блок патріотичних сил», сказав, що 

громадськість говорить про переслідування. Запитав чи не претендує депутат 

Мусійчук Р.М. на посаду заступника. 

 Білецький О.М., заступник голови районної ради, сказав, що у нього є 

звернення мешканців с.Ліщин на ім’я голови райдержадміністрації, і таких 

звернень було багато і на голову районної ради, і до антимонопольного комітету, і 

до голови ОДА. Повідомив, що він підходив особисто до голови районної ради з 

питанням що робити з масою звернень, які стосуються перевезень і підняття 

тарифів, проте відповіді не отримав, і був змушений сам ініціювати дане питання. 

Зауважив, що не розуміє чому не було ініційовано позачергову сесію саме з цього 
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питання, а не зі зняття заступника голови. Звернувся до Стаха В.М., Загладька 

В.М. та Козела В.В. пояснити про  підстави для його зняття.  

Козел В.В., депутат районної ради, сказав, що вони і два роки тому не 

голосували за обрання Білецького О.М. і їх позиція залишилася незмінною. 

Білецький О.М., заступник голови районної ради,  запитав які підстави, щоб 

зняти його з посади. 

Колодзінський В., голова ГО «Блок патріотичних сил», сказав, що це 

переслідування за громадську активність. 

Білецький О.М., заступник голови районної ради,  сказав, що у нього немає 

бізнесу і він не захищає свій бізнесовий інтерес, а відповдіно до Закону України 

«Про статус депутатів місцевих рад» це його (Білецького О.М.) обов’язок як 

депутата представляти та захищати інтереси громадян. Проінформував, що по 

результатах ремонту Ліщинського ДНЗ  упродовж 2 місяців попереджав 

підрядника про необхідність усунення недоліків і лише тоді ініціював створення 

комісії. Наголосив на тому, що він виїжджав на прохання громади та зазначив, що 

готовий увійти у робочу групу щодо врегулювання питань з пасовищами, які 

відбирають у людей.  

Коцюбко О.П., житель м.Житомира, сказав, що він не почув за що депутати 

хочуть  звільнити Білецького О.М. Сказав, що він (Білецький О.М.)  цікава 

людина, юрист і, можливо «він скрізь сує свій ніс». Наголосив на тому. Що 

потрібюно бути разом, у команді, а не «казнити публічно». Висловив подяку за 

встановлення у вестибюлі районної ради дошки шани за загиблими.  Звернув 

увагу на діяльність Тетерівської сільради, зазначивши, що нею продано ДНЗ за 11 

тисяч, а будується амбулаторія за 1 млн. грн. Наголосив на тому, що районній раді 

потрібно взяти на контроль діяльність сільської ради. Висловив зауваження до 

голови РДА: «Ви ж не Розенблат, що окуляри начепив і нічого не бачить. Купіть 

це приміщення із аукціону». Сказав, що, на його думку, це питання потрібно 

зняти з голосування. Закликав всіх до об’єднання. 

Головуючим оголошено про перехід до  процедури таємного голосування   

про дострокове припинення повноважень заступника голови Житомирської 

районної ради 7 скликання Білецького О.М. (без припинення повноважень 

депутата районної ради) та звільнення його із займаної посади та оголошено 

перерву  на 20 хвилин. 

        Таємне голосування проходить у приміщенні Малого залу засідань районної 

ради. 

        Після завершення таємного голосування. 

 

СЛУХАЛИ: Козела В.В., голову лічильної комісії, який оголосив протокол №3 

засідання лічильної комісії для проведення і встановлення результатів таємного 

голосування з питання про дострокове припинення повноважень заступника 

голови Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега 

Миколайовича (без припинення повноважень депутата районної рад та 

звільнення його із займаної посади.  

    Відповідно до протоколу №3 засідання лічильної комісії до бюлетеня внесені 

наступні пропозиції:  

 Підтримую дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 
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припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади. 

 Не підтримую дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 

припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади.  

 Не підтримую жодної пропозиції. 

          Виготовлено 35 бюлетенів для таємного голосування.  Видано 35 

бюлетенів для таємного голосування,  невикористаних бюлетенів – 6,  взяло 

участь у таємному голосуванні – 29 депутатів. Результати голосування: 

 Підтримую дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 

припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади – 20 депутатів. 

 Не підтримую дострокове припинення повноважень заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича (без 

припинення повноважень депутата районної ради) та звільнення його із займаної 

посади – 5 депутатів.   

 Не підтримую жодної пропозиції – 3 депутати. 

 Кількість бюлетенів, визнаних недійсними – 1. 

 За результатами таємного голосування достроково припинено повноваження 

заступника голови Житомирської районної ради 7 скликання Білецького О.М. 

(без припинення повноважень депутата районної ради) та звільнено його із 

займаної посади. 

      Головуючий запитав чи не буде зауважень, заперечень чи інших пропозицій. 

      Зауважень, заперечень чи інших пропозицій не надходило. 

ВИРІШИЛИ: 1) Затвердити протокол №3 лічильної комісії (додається). 

 «За» - 25 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Котвицький С.В., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П.,  

                  Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  

                  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Білецький О.М., Приставський М.М., Медведюк О.В., 

Якімець А.В.). 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

                       2) Достроково припинити повноваження заступника голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Білецького Олега Миколайовича без 

припинення ним повноважень депутата Житомирської районної ради 7 

скликання на підставі ч.3 ст. 56 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» та звільнити його із займаної посади. 

      Рішення прийнято більшістю голосів від загального складу ради (20 із 35) 

шляхом таємного голосування (протокол №3 засідання лічильної комісії 

додається). 

(Рішення № 554 додається). 
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5.СЛУХАЛИ: Про надання погодження на припинення  права користування 

земельною ділянкою. 

    Інформує: Журавель Геннадій Миколайович –депутат районної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Окоча С.І., Левківський сільський голова, повідомив, що 

сільська рада хоче побудувати спортивний майданчик, який знаходиться на 

території школи, і щоб виготовити документацію необхідно цю ділянку 

вилучити із постійного користування Левківської загальноосвітньої школи І-ІІІ 

ступенів і передати сільській раді. 

ВИРІШИЛИ: Надати погодження на вилучення земельної ділянки, загальною 

площею 2,51 га, що розташована за адресою: Житомирський район, с. Левків, 

вул. Олімпійська, 2-а, із постійного користування Левківської загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів, яка знаходиться у спільній власності територіальних громад  

сіл, селищ Житомирського району. 
    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 27 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., Михайлов 

А.М., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,Станіславов О.В., Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

 «Проти» - 0   

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В., Мусійчук Р.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради,   попросив надати слово для 

виступу Вересівському сільському голові – Шуту О.В., та попросив надати 

інформацію до 12 лютого, оскільки буде розглядатися затвердження проектів для 

фінансування з фонду державного регіонального розвитку і у сесійному залі 

присутня громада с.Кодня. 

Крутій С.Г., голова районної ради, запитав, чи є протокол і рішеня зборів з 

приводу пасовищ. Пояснив, що він з головою райдержадміністрації та 

депутатами районної ради виїжджали на збори у с.Вереси з приводу пасовищ. 

Пояснив ситуацію, яка виникла та звернувся до депутатів обласної ради Павлюка 

Р.В. та Собка Т.Д. з проханням підключитись до вирішення цього питання. 

Зазначив, що ці питання виникли в Миролюбівці і Вересах, і можуть виникнути 

у Кодні та інших населенних пунктах. Наголосив на тому, що все це 

відбувається у Житомирському районі, хоча районний Держгеокадастр немає 

ніякого відношення до цього, а цим користуються «нечисті на руку люди», 

прикриваючись учасниками АТО і отримуючи ці землі, причому «атошникам» 

не з Житомирського району. 

Фещук Л.П., депутат районної ради, сказала, що люди з Миролюбівки 

подали до суду і вже дійшли до Верховного Суду України. 

Білецький О.М., депутат районної ради, сказав, що поки не буде 

радикальних дій, доти питання не вирішиться. Запропонував сформувати групу 

та їхати до Києва. 
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Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що документи по 

Коднянській школі підготовлені та подані на комісію ОДА, яка відбудеться у 

цьому місяці. Проінформував, що районною радою прийнято рішення про 

співфінансування цього проекту по 15% його вартості щорічно – всього на 3 

роки.  

 

Шістнадцяту (позачергову) сесію головою районної ради Крутієм С.Г. 

оголошено закритою. 

  

          Звучить гімн. 

 

 

 

  

Голова районної ради                                                                С.Г. Крутій        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 


